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Gemeente Eindhoven 
T.a.v. de heer M. van Lanschot  
Postbus 90150  
5600 RB Eindhoven 
 
Eindhoven, 22-5-2024 
 
 
 
Betreft:  
Adviesaanvraag voorstel sporttarieven gemeentelijke accommodaties seizoen 2024-2025 

 
 
Geachte heer Van Lanschot,  
 
Via brief van 19 april 2024 is namens u aan de Eindhovense Sportraad (ESR) advies 
gevraagd over de contouren van het collegevoorstel "Sporttarieven gemeentelijke 
sportaccommodaties seizoen 2024-2025".  
Het voorstel aan het college behelst een verhoging van 5,2% van de verenigings- en 
individuele sporttarieven voor het seizoen 2024-2025, een en ander conform de "reguliere 
prijsindexering" en conform het door de raad vastgestelde tarievenbeleid. 
 
Ondanks dat een formeel advies over dit onderwerp niet noodzakelijk is, waarderen wij het 
dat we toch in staat worden gesteld op dit moment in het proces ons advies te kunnen 
geven. Wij blijven gedurende het verloop van het verder traject graag nauw betrokken. 
 
 
Adviesaanvraag:  
De ESR is gevraagd om in het advies in ieder geval in te gaan op de volgende punten: 
 

1. Wat is het algemene, overkoepelende advies van de ESR met betrekking tot het 
voorstel? (positief; positief, met kanttekeningen; neutraal; negatief)  
 

2. Bent u van mening dat de gevolgen die dit voorstel met zich meebrengt voor de 
sporters en sportverenigingen acceptabel zijn? 

 
 
Standpunt ESR Voorstel Indexering 
De ESR is van mening dat de indexering van 5,2% in essentie een reële prijsstijging is. De 
ESR stelt zich hierbij wel de vraag waarop de keuze gebaseerd is om 1 op 1 het landelijke 
indexcijfer te volgen.  
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Daar we te weinig inzicht hebben in de financiële daadkracht van sportverenigingen (profit 
en non-profit) als van leden van sportverenigingen, is het voor ons niet mogelijk om te 
beoordelen of deze substantiële verhoging voor elke vereniging en/of voor ieder lid van een 
sportvereniging aanvaardbaar is. Meer algemeen is het beeld dat veel sportverenigingen 
maar weinig vet op de botten hebben en moeite hebben om de stijgende kosten door te 
belasten aan hun leden. Dit baart ons uiteraard zorgen. We willen kenbaar maken dat we 
met deze constatering zorgen hebben voor met name de kwetsbare sporters zoals die met 
een lagere SES. Het eventueel 'afhaken' van sporters dient te allen tijde te worden 
voorkomen: dit staat immers haaks op het beleid van de gemeente om zoveel mogelijk 
mensen in beweging te krijgen. Het is daarom onder andere wenselijk naar de toekomst 
toe meer inzicht te krijgen in de (financiële) daadkracht van verenigingen, zowel op korte, 
midden en lange termijn, alsmede de effecten van het doorberekenen van kostenstijgingen 
bij verenigingen voor de ledenaantallen.  
 
Het voorgaande geldt overigens ook voor profit-organisaties. In het belang van een goed 
sport-, beweeg- en gezondheidsklimaat in Eindhoven, is het wenselijk dat de mate van 
ondersteuningsmogelijkheden die de gemeente Eindhoven biedt aan inwoners in het 
algemeen en mensen met een lagere SES meer specifiek, gecontinueerd worden. 

 
 
Verhoging energieprijzen sportparken 
U geeft aan dat de hogere energieprijzen vanaf het seizoen 2024-2025 doorberekend 
zullen worden aan de gebruikers. Wie daarmee bedoeld worden is ons niet geheel 
duidelijk, dit wordt niet verder gespecificeerd. Wij nemen aan dat het hierbij gaat om zowel 
sportverenigingen, particulieren als ondernemers.  
 
De ESR is positief over het voornemen om onder bepaalde voorwaarden, een 
compensatieregeling in werking te stellen waarin eenmalig een deel van de stijging van de 
doorbelaste kosten voor gas en elektra voor de clubhuizen en de verduurzaamde 
veldverlichting op de sportparken in 2024, gecompenseerd wordt.  
 
De ESR beschikt echter niet over concreet inhoudelijke informatie ten aanzien van deze 
voorgenomen compensatiemaatregelen waardoor er veel vragen rijzen. Mede door deze 
vragen in combinatie met de tijdsdruk (uw voorlopige planning is dat het college medio juni 
2024 een besluit neemt over het voorstel) onthouden wij ons van verdere mening- en 
adviesvorming. 
 
Afrondend: de ESR is positief over het voornemen om met een compensatieregeling te 
komen, maar onthoudt zich gelet de onduidelijkheid met betrekking tot het hoe en wat 
daarvan, van een mening over de voorgenomen compensatiemaatregelen. 
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Zoals gezegd waarderen wij het dat wij op dit moment in het proces ons advies kunnen 
geven en blijven gedurende het verdere proces graag nauw betrokken.  
 
Wij vertrouwen erop dat dit advies uw vragen voldoende heeft beantwoord.  

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens het bestuur van de ESR, 
Sven de Loijer  
Voorzitter Eindhovense Sportraad 
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